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Rada Gminy Waganiec 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu Zdrowia i Opieki Społecznej 

 

 
RG.0012.IX.11.KO.2025 

Protokół Nr 11/2025 

w dniu 1 lipca 2025 r. 

Miejsce posiedzenia: sala narad parter Urzędu Gminy w Wagańcu, ul. Dworcowa 11 

Obrady rozpoczęto 01.07.2025 r., o godz. 09.00, a zakończono o godz. 13.30 tego samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków 

Obecni: 

1. Angelika Przybylska – przewodnicząca, 

2. Stanisław Zimecki – wiceprzewodniczący,  

3. Krzysztof Gapski – członek, 

4. Piotr Nowak (okręg Brudnowo) – członek,  

5. Piotr Nowak (okręg Waganiec) – członek (nieobecny). 

 

W posiedzeniu udział wzięli również – Pani Anna Kwapińska Dyrektor Zespołu Szkół im. I.J. 

Paderewskiego w Zbrachlinie, Pan Artur Gajewski Dyrektor Zespołu Szkół w Brudnowie, Pani 

Agnieszka Lasota – Staszak Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Orła Białego w Niszczewach - lista 

obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

W posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej, przewodniczyła 

Przewodnicząca Komisji Angelika Przybylska. 

 

1. Otwarcie obrad komisji i stwierdzenie kworum. 

Przewodnicząca Komisji o godz. 09.00 otworzyła obrady komisji i stwierdziła, że zgodnie z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 4 członków komisji, co wobec składu komisji 

wynoszącego 5 członków przyjętych uchwałą Rady Gminy stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad: 

Przewodniczący komisji – przedstawiła proponowany porządek obrad.  

1. Otwarcie obrad komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzednich obrad komisji. 

4. Informacja o planach remontowych w szkołach w okresie wakacyjnym - wizytacja w 

szkołach. 

5. Informacja o założeniach do projektów planów organizacyjnych szkół na rok 2025/2026. 

6. Informacja o zajęciach pozalekcyjnych prowadzonych w szkołach podstawowych z terenu 

gminy w roku szkolnym 2024/2025.  

7. Sprawy bieżące. 

8. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania:  

• „za” 4 radnych - Angelika Przybylska, Stanisław Zimecki, Krzysztof Gapski, Piotr Nowak 

(okręg Brudnowo),  

• „przeciw” 0 radnych, 

• „wstrzymujących się” 0 radnych.  

Komisja Oświaty przyjęła proponowany porządek obrad.  
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3. Przyjęcie protokołu z przednich obrad Komisji Oświaty. 

Komisja Oświaty przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia komisji.  

Wyniki głosowania:  

• „za” 4 radnych - Angelika Przybylska, Stanisław Zimecki, Krzysztof Gapski, Piotr Nowak 

(okręg Brudnowo),  

• „przeciw” 0 radnych, 

• „wstrzymujących się” 0 radnych.  

 

4. Informacja o planach remontowych w szkołach w okresie wakacyjnym - wizytacja w 

szkołach. 

Zespół Szkół w Brudnowie:  

1) generalny remont budynku przedszkolnego, 

2) z informacji dyrektora placówki wynika, iż otrzymał zalecenie od Sanepidu o remont sami 

gimnastycznej, nie dostosowanie się do zaleć może spowodować nie dopuszczenie sali do 

użytku roku szkolnym 2025/2026, 

3) po awarii rur w toaletach drzwi wymagają wymiany, 

4) odświeżenie korytarzy. 

Zespół Szkół im. I. J. Paderewskiego w Zbrachlinie: 

1) na chwilę obecna jest prowadzony remont szatni, 

2) sala polonistyczna wymaga remontu, 

3) generalny remont oddziału przedszkolnego dla najmłodszych dzieci. Warunki, które panują 

w tym pomieszczeniu nie zapewniają bezpiecznych warunków dla najmłodszych. W tym 

miejscu potrzebny jest również remont toalety, wyposażenie w zabawki oraz materiały 

edukacyjne, 

4)  potrzebne jest stworzenie archiwum w szkole. 

Szkoła Podstawowa im. O. Białego w Niszczewach: 

1) inwestycje są realizowane zgodnie z ustalonymi terminami, 

5. Informacja o założeniach do projektów planów organizacyjnych szkół na rok 

2025/2026. 

Dyrektorzy szkół przedłożą pisemną informację na temat projektów planów organizacyjnych szkół 

– będą one stanowić załączniki do protokołu. 

6. Informacja o zajęciach pozalekcyjnych prowadzonych w szkołach podstawowych z 

terenu gminy w roku szkolnym 2024/2025.  

W tym punkcie również dyrektorzy szkół przedłożą pisemną informację na temat zajęć 

pozalekcyjnych w szkołach podstawowych z terenu gminy w roku szkolnym 2024/2025 – będą 

one stanowić załączniki do protokołu. 

7. Sprawy bieżące – dyskusji nie podjęto. 

8. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Komisji o godz. 13.30 zamknęła wyjazdowe 

posiedzenie Komisji Oświaty. 

                                                      Przewodnicząca Komisji                                                    

                                                 Angelika Przybylska 

Protokołowała: 

Angelika Przybylska 
 

 

 

 

Przygotował(a): Iwona Marciniak 

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy i jej organów  

oraz spraw organizacyjnych Urzędu Gminy 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


